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Bitterfittan- lite skadeglad idag

Tänk att folk blir så förvånade över att man som konsument ständigt blir lurad och bedragen. Hästkött i

nötköttet, hur kan det vara möjligt. Jo, det är nämligen så, kära medkonsumenter, att producenterna skiter

fullständigt i vilket kött som hamnar på ert köksbord. Jag känner mig inte själv drabbad eftersom jag sällan

eller aldrig äter halvfabrikat. I vanlig ordning får man skylla sig själv. Köp bra grejer och slipp

lurendrejeriet. Köp en lasagne för 21,90 och förbered dig på att du kan äta hund eller huggorm till middag.

 

Hästar är underbara djur. Deras kött är magert och smakrikt, om det inte kommer från hästar i tävling, då är

det nämligen fullsprutat med olika typer av, för oss människor, narkotikaklassade preparat. Kanske inte vore

en helt dum affärsidé, köpa en hästfilé med lite metamfetami  och dopamin i, bra mycket billigare än att

köpa svart på plattan och nästan alldeles säkert avges samma effekt.

 

 

Hästar finns dem? HA! Jajamen och på din middagstallrik inte minst.

Idag är jag inte bitter, idag är jag skadeglad.
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